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Ämne: Interpellation ställd till Johan Niklasson

Interpellation ställd till Johan
Niklasson

På

ks 17/12-19 togs beslutet att köpa
in en arbetsmaskin som skulle
delas mellan Ks och va-
verksamheten. Vi i oppositionen
frågad
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e

vad det innebar och svaret var att
den gamla lastmaskinen (som inte
var miljövänlig) skulle ersättas
med en traktorgrävare,dels för att
förbättra för miljön, men även för
att kunna åtgärda vattenläckor då
det bedömdes ta för lång tid att få
in en extern aktör att gräva upp
läckan. Då påpekade vi att det
finns flera entreprenörer som
skulle kunna sköta detta samt
ifrågasattes det fanns kompetens
att sköta och framföra en sådan
maskin.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga:

• hur många läckor har lagats mha ovanstående arbetsmaskin
• Hur många timmar har maskinen använts
• Vilken är kostnaden/tim
• Vart tog den gamla lastmaskinen vägen
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